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Protokół Nr XXXV/2017 

z XXXV Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 27 kwietnia  2017 r. w siedzibie Urzędu Miejskiego  w Strykowie  

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

radni Rady Miejskiej w Strykowie wg listy obecności, 

przewodniczący Zarządów osiedli m. Stryków wg listy obecności, 

sołtysi wg listy obecności, 

osoby zaproszone wg listy obecności. 

 

 Ad pkt. 1 Otwarcie obrad XXXV  Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i 

stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica o godz. 10.00 otworzył 

XXXV sesję  i po powitaniu wszystkich obecnych na sali stwierdził, że zgodnie z listą 

obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 13 radnych, co wobec ustawowego składu 

rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji. 

Podczas otwarcia XXXV sesji na sali obrad nieobecni radny Sylwester Kacprzak i radna 

Marzena Skwarko. 

Ad pkt. 2 Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z 

wiceprzewodniczących Rady Miejskiej  w Strykowie. 

 

Przewodniczący RM powierzył obowiązki sekretarza obrad Wiceprzewodniczącemu RM w 

Strykowie  Grzegorzowi Kozłowskiemu. 

 

Ad pkt. 3  Przyjęcie porządku obrad. 

 

1. Otwarcie obrad XXXV sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących 

Rady Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Sprawozdanie Burmistrza Strykowa  z działalności w okresie między sesjami. 

6. Informacja Burmistrza dot. realizacji Programu 500+ w 2016 roku na terenie 

Gminy Stryków. 

7. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady i Przewodniczących stałych komisji rady 

z działalności w okresie między sesjami. 

8. Zatwierdzenie protokołu  Nr XXXIII/2017  z sesji Rady Miejskiej w Strykowie, 

która odbyła się w dniu 30 marca 2017 r. 

9. Zatwierdzenie protokołu  Nr XXXIV/2017 z sesji Rady Miejskiej w Strykowie, 

która odbyła się w dniu 7 kwietnia 2017 r. 

10. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Stryków na 2017 

rok, 

b) zmieniającej uchwałę Nr XXIX/253/2016 Rady Miejskiej w Strykowie z 

dnia 29.12.2016 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Stryków na lata 2017-2027, 

c) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej 

nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Stryków, 
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d) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu 

nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Stryków, 

e) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów najmu z 

dotychczasowymi najemcami nieruchomości komunalnych, 

f) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy z 

dotychczasowymi dzierżawcami nieruchomości komunalnych, 

g) w sprawie wyrażenia woli przystąpienia przez Gminę Stryków do 

wspólnej realizacji programu mikrograntów z Centrum Promocji i 

Rozwoju Inicjatyw Obywatelskich OPUS w Łodzi, 

h) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Stryków na obszarze wsi 

Cesarka, obręb Sosnowiec i Warszewice oraz części miasta Strykowa. 

 

11. Interpelacje i zapytania radnych. 

12. Wolne wnioski i sprawy różne. 

13. Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków. 

14. Zamknięcie obrad. 

Wniosków i uwag do porządku obrad nie zgłoszono. 

Głosowanie nad przyjęciem porządku obrad:  

13 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0  głosy  wstrzymujące  się  

Ad pkt. 4 Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

Do pracy w  Komisji Uchwał i Wniosków zgodę wyrazili następujący radni: 

1) Damian Drzewiecki,  

2) Dariusz Dziewulski, 

3) Marek Gierat. 

 

Głosowanie nad powołaniem Komisji Uchwał i Wniosków w  w/w składzie:  

13 głosów za bez głosów przeciwnych i głosów wstrzymujących się. 

 

Ad. pkt. 5 Sprawozdanie Burmistrza Strykowa  z działalności w okresie między sesjami. 

 

 W imieniu Burmistrza Strykowa przebywającego na zwolnieniu lekarskim informację 

przedstawiła Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa i mówiła o: 

 wyborze sołtysa w sołectwie Sosnowiec Pieńki. Wybory odbyły się w dniu 19 

kwietnia b.r. Sołtysem wybrana została Pani Aneta Brynkiewicz, 

 uczestniczeniu w rozmowach z Generalną Dyrekcją Dróg i firmą Panatoni w sprawie 

budowy ronda na skrzyżowaniu dróg w Kiełminie, w celu dostosowania zjazdów do 

terenów inwestycyjnych, 

 rozmowach w sprawie budowy dróg dojazdowych do terenów inwestycyjnych w 

Sosnowcu Pieńkach, 

 podpisaniu umowy na 2018 rok na zakup energii z  Energa S.A.  

 

Ad. pkt. 6 Informacja Burmistrza dot. realizacji Programu 500+ w 2016 roku na terenie 

Gminy Stryków. 

 

Informację dotyczącą realizacji Programu 500+ w 2016 roku na terenie Gminy 

Stryków przedstawiła Pani Barbara Walak Skarbnik Gminy Stryków. 
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Warunki nabywania prawa do świadczenia wychowawczego oraz zasady 

przyznawania i wypłacania tego świadczenia reguluje ustawa z dnia 11 lutego 2016 r. o 

pomocy państwa w wychowywaniu dzieci oraz rozporządzenie Ministra Rodziny, Pracy i 

Polityki Społecznej z dnia 18 lutego 2016 r. w sprawie sposobu i trybu postępowania w 

sprawach o świadczenie wychowawcze.  

Burmistrz Strykowa jako organ właściwy realizuje to zadanie jako zlecone z zakresu 

administracji rządowej. Na obsługę tych świadczeń wychowawczych gminie przyznano 

dotację celową w wysokości 2 % wartości wypłaconych świadczeń. 

Celem świadczenia wychowawczego jest częściowe pokrycie wydatków związanych 

z wychowywaniem dziecka, w tym opieką nad nim i zaspokojenie jego potrzeb życiowych. 

Świadczenie przysługuje matce, ojcu, opiekunowi faktycznemu albo opiekunowi prawnemu 

dziecka, do ukończenia przez dziecko 18 roku życia.  

Wysokość świadczenia wynosi 500,00 zł miesięcznie na dziecko w rodzinie.  

Na pierwsze dziecko, które nie ukończyło 18 lat, świadczenie przysługuje, jeżeli dochód 

miesięczny w przeliczeniu na osobę nie przekracza 800,00 zł netto, a w rodzinie której 

członkiem jest dziecko niepełnosprawne – 1.200,00 zł netto.  

Ustalenie prawa do świadczenia wychowawczego oraz jego wypłata następuje na wniosek 

osoby uprawnionej. Wniosek ten składa się w urzędzie właściwym ze względu na miejsce 

zamieszkania osoby ubiegającej się.  

Wniosek oraz załączniki mogą być także składane drogą elektroniczną, przede wszystkim za 

pomocą systemu teleinformatycznego utworzonego przez ministra właściwego do spraw 

rodziny, czyli za pośrednictwem tak zwanej Empatii oraz za pomocą systemu udostępnionego 

przez ZUS (Platforma Usług Elektronicznych) i za pomocą banków krajowych świadczących 

usługi drogą elektroniczną.  

Pierwszy okres, na który zostało ustalone prawo do świadczenia wychowawczego rozpoczął 

się z dniem wejścia w życie ustawy, tj. od dnia 1 kwietnia 2016 r. i kończy się dnia 30 

września 2017 r.  

Podstawą ustalenia świadczenia wychowawczego na pierwsze dziecko w rodzinie 

w powyższym okresie stanowią dochody osiągnięte w 2014 roku z uwzględnieniem 

przepisów o utracie lub uzyskaniu dochodu. 

Tutejszy organ część informacji niezbędnych do ustalenia prawa do świadczeń 

wychowawczych, pozyskał samodzielnie poprzez platformę Empatia. Dotyczy to danych 

z Urzędu Skarbowego, z ZUS, weryfikacji osób poprzez aplikację PESEL, pozyskiwania 

wiadomości na temat działalności gospodarczych, bezrobocia czy niepełnosprawności.  

W okresie: 1.04.2016 r. – 31.12.2016 r. 

Wpłynęło 1.006 wniosków o ustalenie prawa do świadczenia wychowawczego, w tym: 

- 861 wniosków złożonych w formie papierowej; 

- 145 wniosków złożonych drogą elektroniczną. 

Z łącznej ilości wniosków, 6 sztuk zostało przekazanych do rozpatrzenia marszałkowi 

województwa w związku z podjęciem pracy za granicą jednego z rodziców. 

Wydano 1.031 decyzji w sprawie świadczeń wychowawczych, w tym: 

- 977 decyzji przyznających; 

- 23 decyzje odmowne (brak spełnienia wymogów ustawy, w tym przekroczenie progu 

dochodowego); 

- 31 innych decyzji (uchylające, nienależnie pobrane świadczenia). 

Świadczenie wychowawcze otrzymało 917 rodzin, w tym: 

- 623 rodziny na jedno dziecko – po 500,00 zł miesięcznie; 

- 237 rodzin na dwoje dzieci – po 1.000,00 zł miesięcznie; 

- 50 rodzin na troje dzieci – po 1.500,00zł miesięcznie; 

- 6 rodzin na czworo dzieci – po 2.000,00 zł miesięcznie; 
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- 1 rodzina na sześcioro dzieci – po 3.000,00 zł miesięcznie. 

Ponadto ze świadczeń wychowawczych korzystają 54 rodziny w sytuacji, gdy członkiem 

rodziny jest dziecko legitymujące się orzeczeniem o niepełnosprawności. 

W 2016 roku wypłacono 11.588 świadczeń wychowawczych na 1.362 dzieci, w łącznej 

kwocie  5.777.280,00 zł, w tym: 

- 1.747 świadczeń tylko na pierwsze dziecko – 873.500,00zł 

Na obsługę tych świadczeń poniesiono koszty w kwocie 74.208,76zł (w szczególności – 

wynagrodzenia, sprzęt komputerowy, wyposażenie oraz zakup materiałów i koszty nadzoru 

programu komputerowego). 

Konkludując informuję, że z chwilą uzyskania informacji, iż osoba uprawniona do 

świadczenia marnotrawi lub wydatkuje je niezgodnie z celem przeprowadza się rodzinny 

wywiad środowiskowy i na tej podstawie burmistrz określa inny sposób przekazywania 

świadczeń (może być to pomoc rzeczowa lub finansowanie kosztów świadczenia usługi). 

Od 1.04.2016 r. do 31.12.2016 r. taki przypadek na terenie gminy nie miał miejsca. 

 

Ad. pkt. 7 Sprawozdanie Przewodniczącego Rady i Przewodniczących stałych 

komisji rady z działalności w okresie między sesjami. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poinformował, że do Rady Miejskiej w 

Strykowie wpłynęło rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Łódzkiego do Uchwały Rady 

Miejskiej w Strykowie Nr XXXII/271/2017 w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe 

zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie Ścieków na terenie Gminy Stryków oraz 

ustalenia dopłat dla taryfowych grup odbiorców w części uchwały tj. pkt. 1( tabela nr 1 pkt 3 )  

w sprawie stawek opłat za przyłączenie do urządzeń. 

Miejsko-Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Strykowie złożył radzie sprawozdanie z 

Oceny Zasobów Pomocy Społecznej za 2016 rok. Z oceną można zapoznać się w biurze rady. 

Radna Anna Ślęzak Przewodnicząca Komisji Budżetu i Mienia Komunalnego RM w 

Strykowie poinformowała, że Komisja na posiedzeniu w miesiącu kwietniu zapoznała się z 

informacją dot. budowy zakładu utylizacji odpadów komunalnych w Piaskach Bankowych 

oraz opiniowała projekty uchwał na bieżącą sesję rady.  

Radny Sylwester Kacprzak Przewodniczący Komisji Rewizyjnej RM w Strykowie 

poinformował, że Komisja Rewizyjna w miesiącu kwietniu zapoznała się z informacją dot. 

sposobu wykorzystania gminnych dotacji celowych przez niepubliczne placówki edukacyjno-

oświatowe z budżetu gminy Stryków w 2016 r. oraz dotacji udzielonych  dla podmiotów 

prowadzących żłobki lub kluby dziecięce na terenie Gminy Stryków w 2016 roku. 

Radny Karol Lenart Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Infrastruktury RM w 

Strykowie poinformował, że Komisja na posiedzeniu m-cu kwietniu zapoznała się z 

informacją dot. funkcjonowania oczyszczalni ścieków w Smolicach oraz wizytowała teren po 

tzw. lisach  m.in. pod kątem rozbudowy istniejącej oczyszczalni ścieków lub budowy nowej 

oczyszczalni. Komisja opiniowała uchwałę w sprawie przystąpienia do zmiany w m. p. z. p. 

Gminy Stryków. 

Radny Grzegorz Kozłowski Przewodniczący  Komisji Oświaty i spraw Obywatelskich 

RM w Strykowie poinformował, że Komisja między sesjami odbyła jedno posiedzenie, na 

którym zapoznała się z realizacją Programu 500+ w Gminie Stryków. 

Na salę obrad przybył radny Sylwester Kacprzak. 

 

Ad. pkt. 8 Zatwierdzenie protokołu  Nr XXXIII/2017  z sesji Rady Miejskiej w 

Strykowie, która odbyła się w dniu 30 marca 2017 r. 

Przewodniczący rady poinformował, że radny Krzysztof Bandurowicz w dniu 27 kwietnia 

2017 r. wniósł pisemną uwagę do protokołu następującej treści:  
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,, ad. pkt. 11 Wolne wnioski i sprawy różne. Podając wstępny koszt pomnika na ok.50 tys. zł 

,dodałem w granicach 60-70 tys. zł  ʼʼ.   

Wniosków  do protokołu nie złożono. 

Przewodniczący RM w Strykowie zapytał czy są uwagi do treści protokołu? 

Uwag  do protokołu z XXXIII  sesji podczas obrad XXXV sesji nie zgłoszono. 

Głosowanie nad zatwierdzeniem protokołu z XXXIII  sesji Rady Miejskiej w Strykowie wraz 

z uwagą radnego Krzysztofa Bandurowicza : 

13 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1  głos  wstrzymujący  się  

 

Ad. pkt. 9 Zatwierdzenie protokołu  Nr XXXIV/2017 z sesji Rady Miejskiej w 

Strykowie, która odbyła się w dniu 7 kwietnia 2017 r. 

 

Przewodniczący rady poinformował, że wniosków do protokołu nie złożono, zapytał czy są 

uwagi do treści protokołu? 

Uwag  do protokołu z XXXIV  sesji podczas obrad XXXV sesji nie zgłoszono. 

Głosowanie nad zatwierdzeniem protokołu z XXXIV  sesji Rady Miejskiej w Strykowie: 

12 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

2 głosy  wstrzymujące  się  

 

Ad. pkt. 10 Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Stryków na 2017 

rok, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów  wstrzymujących  się  

 

 

b) zmieniającej uchwałę Nr XXIX/253/2016 Rady Miejskiej w Strykowie z 

dnia 29.12.2016 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Stryków na lata 2017-2027, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

11 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

3 głosy  wstrzymujące  się  

 

 

c) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej 

nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Stryków, 
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Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów  wstrzymujących  się  

 

 

d) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu 

nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Stryków, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów  wstrzymujących  się  

 

e) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów najmu z 

dotychczasowymi najemcami nieruchomości komunalnych, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów  wstrzymujących  się  

 

f) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy z 

dotychczasowymi dzierżawcami nieruchomości komunalnych, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów  wstrzymujących  się  

 

 

g) w sprawie wyrażenia woli przystąpienia przez Gminę Stryków do 

wspólnej realizacji programu mikrograntów z Centrum Promocji i 

Rozwoju Inicjatyw Obywatelskich OPUS w Łodzi, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Radny Sylwester Kacprzak mówił, że w projekcie uchwały jest określone 30 tys. zł przy 

czym wkład własny gminy Stryków to ok.25 tys. Rozumiem, że resztę dokłada OPUS? 
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Pani Wioleta Głowacka odpowiedziała, że Gmina Stryków zabezpiecza kwotę 24 600,00 zł 

brutto jako wkład własny do programu resztę w kwocie ok.5 tys. zł  OPUS + całą obsługę tj. 

koszty związane z programem. 

Radny Andrzej Janeczko mówił, że na komisji budżetu Pani Głowacka podała informację, 

że ok.25 tys. zł będzie pochodziło ze środków Unii Europejskiej. Skoro to Gmina Stryków 

wykłada 25 tys. zł to naganiamy robotę jakiej firmie bo tak naprawdę dostajemy 5 tys. zł. 

Pani Wioleta Głowacka odpowiedziała, że 30 tys. zł zostaje dla naszych podmiotów do 

podziału. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głos  wstrzymujący  się  

 

h) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Stryków na obszarze wsi 

Cesarka, obręb Sosnowiec i Warszewice oraz części miasta Strykowa. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Radny Krzysztof Bandurowicz mówił, że w poprzedniej kadencji była podjęta uchwała w 

sprawie planu zagospodarowania odnośnie tego terenu. Teren ten, o który dziś jest poszerzana 

uchwał był wtedy wyłączony z opracowania i przyjęcia planu. Co teraz powoduje, że 

zmieniamy plan i włączamy ten teren? 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa mówiła, że zgodnie z wnioskami 

mieszkańców była dokonana zmiana w studium dla tego terenu. Z planu był wyłączony teren 

przeznaczony na przebieg kolei dużych prędkości. Teraz teren ten jest włączony do tego 

planu. 

Przewodniczący rady dodatkowo wyjaśnił, że część gruntów miasta Strykowa za autostradą 

A 2 od strony Cesarki była w pasie pod szybką kolej i przy zmianach w studium dla tego 

obszaru gdzie jest przemysł , obsługa komunikacyjna dla tego terenu byłaby karkołomna. 

Dlatego, że jest to duży teren przemysłowy, przy włączeniu tego skrawka terenu będzie jedna 

obsługa komunikacyjna. 

Radny Krzysztof Bandurowicz pytał czy gmina samoistnie przystąpiła do zmiany tego 

terenu czy na wniosek? 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa mówiła, że Gmina zawsze przystępuje 

do zmian w planie na wniosek mieszkańców z wyjątkiem jednego planu, który był na wniosek 

gminy a dotyczył centrum Strykowa. 

Radny Krzysztof Bandurowicz mówił: proszę o udzielenie informacji w trybie informacji 

publicznej czy Pan Przewodniczący rady jest właścicielem lub współwłaścicielem terenów 

objętych dzisiejszym planem ? 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa mówiła, że jeśli chodzi o przepisy 

regulujące udzielanie informacji związane z informacją publiczną , przekazuję głos Pani 

mecenas, która wyjaśni co jest informacją publiczną ,a co nie jest. 

Pani Patrycja Andrzejewska radca prawny mówiła, że nie będzie to podlegała 

udostępnieniu w ramach informacji publicznej , ponieważ wg oświadczeń, które składają 

radni nie są udostępniane informacje o położeniu nieruchomości. Są w BIP zakrywane. Są to 

dane osobowe i tego nie możemy publikować. 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa mówiła, że jeżeli podjęło się 

wiadomość o nieprawidłowościach to można zawiadomić odpowiednie organy. 

Radny Krzysztof Bandurowicz mówił, że ma takie prawo i zadał pytanie.  
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Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa mówiła, że zapytanie o informację 

publiczną może zadać każdy, nie musi to być radny. 

Radny Bogdan Walczak pytał czy toczą się rozmowy- w komisji planu czy też w Urzędzie 

nad ewentualnym zakupem czy przejęciem terenu? Powstaje jakaś inwestycja i padają 

odpowiedzi, że nie mamy terenu, nie mamy wyboru, nie mamy miejsca. A ustawa o 

gospodarce gruntami mówi wprost, że my jako Gmina powinniśmy gromadzić grunty po to , 

żeby przy realizacji inwestycji publicznych można było je realizować. Czy mamy jakieś ,, 

przymiarki ʼʼ do ewentualnych gruntów, które w przyszłości byłyby nam potrzebne? Już 

kiedyś o tym mówiłem, że co miesiąc wracamy do niektórych uchwał. Tak jak mamy plan 

budżetowy wieloletni tak i te działania też powinny być wieloletnie , z przyszłością. Czy to 

powoduje RIO czy Urząd Wojewody, że te uchwały zmieniamy? Czy to na zasadzie, że kto 

się obudzi to zmieniamy? Odczucie społeczne jest niekorzystne jeśli chodzi o te sprawy. 

Pani Barbara Walak Skarbnik Gminy Stryków mówiła, że jeśli chodzi o przyznawanie  

dotacji z budżetu państwa,  to w miesiącu otrzymujemy 3-4 zmiany. Większość tych zmian 

jest uzależniona od zmian wynikających z decyzji Wojewody. Wynika z tego, że dotacje z 

budżetu państwa mieliśmy przyznane na zasadzie projektu. Natomiast jeśli chodzi o uchwały 

podejmowane przez radę  to  jest to większość zabezpieczenia środków wynikających z 

napływających wniosków  od społeczności tej gminy. Czyli zrozumiałam, że powinniśmy 

zaniechać rozpatrywania tych dodatkowych wniosków i realizować tylko i wyłącznie uchwałę 

budżetową. Zdaniem Pani Skarbnik jest to raczej nie wskazane bo budżet po stronie 

dochodów jest prognozą, natomiast po stronie wydatków jest nieprzekraczającym limitem. 

Jeśli w trakcie roku otrzymujemy wnioski i burmistrz uznaje żeby te wnioski rozpatrzyć stąd 

propozycje zmieniające uchwałę budżetową. 

Przewodniczący rady zwracając się do radnego Bogdana Walczaka mówił, że nie tak dawno 

gmina zakupiła teren po tzw. lisach więc nie można mówić, że gmina nie kupuje gruntów. 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa mówiła, że w dniu 13 kwietnia b.r. 

został podpisany akt notarialny na zakup nieruchomości od firmy Schell. Poza tym 

dokonujemy zakupu gruntów w sołectwach  terenów przeznaczonych pod pas drogowy lub 

poszerzenie terenów przy świetlicach lub strażnicach. 

Radny Bogdan Walczak odniósł się do wypowiedzi Pani Skarbnik i mówił, że został źle 

zrozumiany przez nią. Akurat do zmian w budżecie odnosi się pozytywnie dlatego, że często 

są refundacje , które należy do budzetu wprowadzić. Negatywne to są np. Cesarka, 

przedszkole, inne inwestycje… 

Przewodniczący rady poprosił radnego Walczaka o zadawanie pytań do projektu uchwały, 

ponieważ to nie są wolne wnioski, które za chwilę będą realizowane jako punkt programu 

sesji. 

Radny Bogdan Walczak mówił, że zadał pytanie, które jest obchodzone w koło. 

Przewodniczący rady jeszcze raz poprosił radnego o zadawanie pytań do projektu uchwały. 

Pytań nie było . 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

12 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

2  głosy  wstrzymujące  się  

Ad. pkt. 11 Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Radny Andrzej Janeczko pytał: 

 do spotkania w którym uczestniczyła pani Burmistrz: czy będzie rozpatrywane 

również skrzyżowanie Dobra-Michałówek? 

 czy będziemy zmieniać tą zakwestionowaną uchwałę o taryfach? 

 czy jest odpowiedź z ministerstwa dotycząca drogi Ługi-Cesarka? 
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 rolnicy pytają ,czy konieczna jest budowa drogi Ługi-Sosnowiec Pieńki skoro będzie 

budowana droga w Michałówku? Skąd taka gorliwość aby budować tę drogę? 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa mówiła, że informowała o 

przebudowie skrzyżowania na drodze nr 71 w Kiełminie a nie o skrzyżowaniu Dobra-

Michałówek. 

Nie ma jeszcze odpowiedzi z ministerstwa dot. drogi Ługi-Cesarka. 

Nie będzie zmiany uchwały ponieważ została uchylona w części dot. poboru opłat za 

przyłączenie do  urządzeń.  

Radca prawny wyjaśniła, że rozporządzenie jako akt obowiązujący  stanowi o tym aby taki 

zapis o poborze opłat był umieszczony w uchwałach tego typu natomiast sądy stwierdziły, że 

nie powinno być takiego zapisu i stąd unieważnienie przez Wojewodę  uchwały w tej części. 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa mówiła, że w tej chwili jest 

rozpatrywany protest mieszkańców i sprawa jest na etapie udzielania odpowiedzi 

poszczególnym mieszkańcom. Nie jest prawdą w poszczególnych przypadkach takie 

twierdzenie, że następuje zawężenie działek, poza tym jak plan jest procedowany , to 

następuje wyłożenie tego planu, są składane wnioski, uwagi. Na etapie wyłożenia nie 

wpłynęły żadne uwagi czy wnioski. Rada przyjęła uchwałę o zabezpieczeniu środków 

finansowych na budowę tej drogi. Sprawa protestu była rozpatrywana na posiedzeniu Komisji 

Rolnictwa rady gdzie większość członków Komisji w głosowaniu zdecydowała o 

kontynuowaniu budowy drogi. Nic nie pojawiło się nagle ponieważ to droga jest w planie 

zagospodarowania przestrzennego gminy Stryków. Czy Pan zgłaszał wtedy protesty w 

sprawie budowy tej drogi?    

Pani Grażyna Popczyńska Naczelnik Wydziału Inwestycji mówiła, że budowa tej drogi 

została przyjęta na wniosek Sołectwa Sosnowiec Pieńki i ze środków pochodzących do 

dyspozycji sołectwa został częściowo opracowany projekt techniczny budowy tej drogi. W 

2016 roku zadanie budowy drogi zostało wprowadzone do budżetu gminy i przyjęte przez 

radę i nikt nie protestował przyjmując budżet na 2016 rok. Że droga jest w planie było 

wiadomo w chwili uchwalania planu zagospodarowania. Rolnicy mieli tę świadomość , że 

część ich gruntów będzie przeznaczona pod drogę.  W tej chwili jest to protest ośmiu 

właścicieli  działek przy wykupie po podziale  z trzydziestu działek. W palnie 

zagospodarowania ta droga jest tej samej szerokości i wchodzi na ich tereny. Inwestycja jest 

procedowana w systemie ZRID ponieważ jest łatwiejsza procedura wykupu i przejęcia terenu 

na własność gminy. 

Radny Karol Lenart mówił, że na posiedzeniu Komisji Rolnictwa protest właścicieli działek 

przy planowanej drodze został odrzucony w głosowaniu. Na wyborach nowego sołtysa  w 

Sosnowcu Pieńkach mieszkańcy pytali kiedy droga będzie budowana , ponieważ ci co 

mieszkają przy tym wąskim ,, gardle ʼʼ  drogi mają dość jeżdżenia samochodów, których 

gabaryty przekraczają szerokość tej drogi. Jeżeli jest szansa  zrobienia porządnej drogi to 

należy ją zrobić zdaniem radnego.   

Radny Dariusz Dziewulski mówił, że przed okresem wiosennym zwrócił się do Pani Rosak 

o zagospodarowanie poprzez nasadzenia krzewów lub kwiatów skwerku przy ul. E. Plater na 

wysokości przejścia dla pieszych, które jest już niewidoczne. Czy ten temat będzie 

załatwiony? Przy posesji leżącej nieopodal przejścia parkują samochody, na co zwracają 

uwagę mieszkańcy tej  posesji. 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa odpowiedziała, że zainteresuje się tą 

sprawą w momencie dokonywania nasadzeń kwiatów na terenie miasta. 

Radny Bogdan Walczak mówił, że rano przed sesją telefonował do niego kolega, który ma 

działkę przy drodze do pomnika Piotrowiczowej i pytał kto płaci za wbijanie kołków? Jest 

taka sytuacja, że zostają zabite kołki- z czerwonymi łebkami i są one do czasu orki. Po 
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zakończeniu orki pola , kołków nie ma i są zabijane następne. Czy jest to robione gratis czy 

ktoś za to płaci. 

Czy ten plan , który został dziś przyjęty dotyczy też tego terenu? 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa odpowiedziała, że przyjęta dziś 

uchwała w sprawie przystąpienia do zmiany planu nie dotyczy tego terenu. 

Jeśli chodzi o zabijanie kołków, to geodeta wyznaczając granice działek w tym przypadku 

drogi  ma obowiązek oznakować granice. Natomiast ten kto usuwa słupki graniczne podlega 

karze. Stabilizacja granic jest stała i nie można jej usuwać. Urząd płaci geodecie za usługę 

wykonaną a nie za kołki. Na dzień dzisiejszy nie mam takiej wiedzy kto wbija drugi raz 

kołki….. 

Radny Łukasz Orłowski mówił, że jeżeli są takie przypadki zaorania słupków to należy 

sprawdzić i przykładowo ukarać tego, który dokonał zniszczeń. 

Radny Andrzej Pożarlik mówił, że Urząd ani geodeta nie ma takiej wiedzy bo nikt nie 

zgłasza, że zostały wyorane znaki graniczne. 

Radny mówił, że wielokrotnie zgłaszał aby uzupełnić nasadzenia przy ul. Kopernika 

ponieważ niektóre drzewa uschły. Jeżeli jest taka możliwość to proszę dokonać uzupełnienia 

nasadzeń. 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa odpowiedziała, że teraz już nie będzie 

nowych nasadzeń. Jesienią będzie możliwe uzupełnienie nasadzeń. 

Radny Bogdan Walczak mówił, że na jednej z wcześniejszych sesji był przyjęty wniosek 

aby na ul. Panasa zamontować tablicę z opisem kim był Pan Panas. 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa odpowiedziała, że wniosek nie został 

przyjęty do realizacji. Można powrócić do tematu i opracować projekt tablicy. 

Radny Sylwester Kacprzak mówił o tym, że zbliża się termin , w którym jednostki 

samorządu terytorialnego muszą dostosować się do ustawy o zakazie propagowania ustroju 

totalitarnego z 2016 r., która mówi o tym , że do września 2017 roku obiekty użyteczności 

publicznej , ulice itd., nie mogą upamiętniać osób, organizacji, wydarzeń lub dat 

symbolizujących komunizm lub inny ustrój totalitarny, ani w inny sposób takiego ustroju 

propagować. Czy na terenie naszej Gminy znajdują się takie obiekty? Jeżeli tak to proszę o 

dokonanie analizy i podjęcie działań w tej sprawie. 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa odpowiedziała, że jest u nas jedna 

ulica o nazwie Janka Krasickiego, była już poddana analizie i zgodnie z ustawa należy 

zmienić jej nazwę. Chcielibyśmy zrobić to tak aby mieszkańcy nie mieli problemów ze 

zmianą dowodów osobistych.  

Radny Krzysztof Bandurowicz mówił, że sprawa taka była podnoszona  na jednym z 

posiedzeń komisji rady i była propozycja aby ul. Janka Krasickiego przemianować na ulicę 

Biskupa Ignacego Krasickiego. Nazwisko wtedy pozostaje. 

Radny Krzysztof Bandurowicz mówił, że ma niedosyt informacji więc powraca znowu do 

tematu budowy domu kultury w Strykowie i ma w związku z tym kilka pytań: 

1) czy są zrobione symulacje kosztów wynajęcia pomieszczeń na bibliotekę? 

2) jaka jest powierzchnia użytkowa domu kultury? 

3) jaki jest szacunkowy koszt budowy stanu surowego oraz z wyposażeniem ( np. 

nagłośnienie itp.)? 

Ponieważ został wyłoniony wykonawca wizualizacji domu kultury w formie zapytania 

ofertowego ,to proszę o odpowiedź w jakiej formie został wyłoniony wykonawca projektu 

dokumentacji technicznej? Jeżeli było to w formie zapytania ofertowego , to do jakich firm 

zostały wysłane zapytania ofertowe? 

Zdaję sobie sprawę z tego, że na dzisiejszej sesji mogę nie uzyskać odpowiedzi, ale proszę o 

taką informację na następną czy kolejną sesję. 

Pani Grażyna Popczyńska udzieliła następujących wyjaśnień: 
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nie odpowiem na wszystkie pytania dlatego, że złożony jest wniosek o pozwolenie na budowę 

i dokumentacja projektowa budowy domu kultury jest złożona w Starostwie Powiatowym w 

Zgierzu. Dopiero po złożeniu wniosku jest w tej chwili opracowywany kosztorys i 

dokumentacja wykonawcza tego obiektu w związku z tym na dzień dzisiejszy nie mogę podać 

ani wartości kosztorysowej ani poszczególnych wartości ile może wynosić koszt budowy na 

każdym etapie tego obiektu. Szczegółowe informacje o kubaturze, powierzchni. Jak pojawi 

się u nas dokumentacja będę mogła udzielić takich informacji. Zgodnie z zawartą umową do 6 

czerwca mamy otrzymać te dokumenty pozostałe i po tym terminie mogę przygotować 

informację dla Pana radnego. 

 

Ad. pkt. 12 Wolne wnioski i sprawy różne. 

 

Radny Andrzej Janeczko mówił, że dziwi go to, że budujemy coś nie wiemy ile to będzie 

kosztować, a mamy dowiedzieć się wtedy jak już będzie zrobione. Przecież powinno być to 

oparte na planowaniu w taki sposób, że mamy tyle a tyle pieniędzy i mamy się w tych 

granicach poruszać. W zasadzie jest to moje pytanie retoryczne bo nie uzyskam na nie 

odpowiedzi, ale jak tak można planować taką budowę ? 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa odpowiedziała, że w  Wieloletniej 

Prognozie Finansowej jest zapis o szacunkowej wartości zadania- budowa domu kultury na 

kwotę 16 milionów zł i wokół takiej wartości się obracamy. Natomiast szczegółowy kosztorys 

jest w tej chwili opracowywany i do 6 czerwca ma być gotowy. Nie możemy powiedzieć, że 

nie planujemy bo od ubiegłego roku jest w WPF zapisana kwota 16 milionów. 

Radny Bogdan Walczak mówił, że system planowania już nie istnieje w naszej epoce. 

Planowanie jest to typowy system komunistyczny a teraz obowiązuje nas system 

przewidywalności. Prawo budżetowe też się do tego odnosi. Odnosząc się do wypowiedzi 

pani burmistrz ten wieloletni plan zabezpiecza tylko w części tą inwestycję. Jak się odbędzie 

przetarg to może to być jeszcze inna kwota, może to być dwadzieścia a może to być dziesięć. 

Raczej się mówi o rozwoju a nie o planowaniu dlatego też jest ministerstwo rozwoju a nie 

planowania. 

Pani Barbara Walak Skarbnik Gminy Stryków poinformowała, że obliguje nas do tego 

ustawa o finansach publicznych. 

Radny Krzysztof Bandurowicz mówił, że w nawiązaniu do wypowiedzi Pani Naczelnik 

Popczyńskiej prosi o informację na zadane pytania na kolejną sesję rady. 

Radny Bandurowicz mówił, że już kiedyś na poprzedniej sesji poruszał temat budowy wiaty 

przystankowej przy drodze Nr 14 na wysokości osiedla Zacisze. Radny pytał czy coś się 

dzieje w tej sprawie czy są poczynione jakieś kroki w tym kierunku? 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa odpowiedziała, że jeszcze nie są 

żadne kroki poczynione. 

 

Ad. pkt. 13 Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków. 

Radny Damian Drzewiecki  Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków 

powołanej na XXXV  sesji RM w Strykowie , odczytał protokół i poinformował, że K. U. i 

W. nie przyjęła wniosków. 

Głosowanie nad protokołem  K. U. i W.: 

Głosowanie: 13  głosów za 

0 głosów przeciw 

0   głosów  wstrzymujących się 
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Ad. pkt.13 Zamknięcie obrad.  

 

 Po wyczerpaniu przyjętego porządku obrad XXXV sesji Rady Miejskiej w Strykowie, 

prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie  o godz. 11.30 dokonał 

zamknięcia sesji mówiąc: ,,zamykam trzydziestą piątą  sesję Rady Miejskiej w Strykowie ˮ.  

Na tym protokół zakończono. 
Protokołowała: Z. Kubiak 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Strykowie                             

Paweł Kasica 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


